
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie školstva a mládeže pri MsZ v Trenčíne 

konaného dňa 12. 10.  2023 

 

Prítomní:    Bc. Mária Machová – predsedníčka komisie 

    Patrik Žák, B.S.B.A. – poslanec MsZ 

                               Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA – odborník 

    Mgr. Miriam Mičudová – odborník 

                   PaedDr. Martina Blažejová – garant komisie 

    Ing. Ľubica Horňáčková – garant komisie 

 

Ospravedlnený: Ing. Miloš Mičega – poslanec MsZ 

 

Hostia:   Ing. Rastislav Masaryk – riaditeľ ŠZTN 

    Nadežda Andelová – metodička pre MŠ 

    Angelika Martovová – riaditeľka MŠ, L. Novomeského 11 

    Peter Kráčala – mládežnícka organizácia Active Youth 

      

 

Program:     

 

1. Privítanie, otvorenie, schválenie programu 

 

2. Oboznámenie sa s rekonštrukciou Materskej školy, L. Novomeského 11, Trenčín 

 

3. Štatistické výkazy na školský rok 2023/2024 podľa stavu k 15. 09. 2023 za školy 

a školské zariadenia mesta Trenčín 

 

4. Štatistické výkazy na školský rok 2023/2024 podľa stavu k 15. 09. 2023 za materské 

školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín 

 

5. Rôzne 

 

6. Uznesenie, Záver 

 
 

1. Privítanie, otvorenie a schválenie programu 

 

 Rokovanie komisie otvorila predsedníčka komisie Bc. Mária Machová, privítala 

členov komisie a prítomných hostí. Zasadnutie komisie sa konalo v priestoroch Materskej 

školy, L. Novomeského 11, Trenčín.  Skonštatovala, že komisia školstva a mládeže je 

uznášaniaschopná. Následne oboznámila prítomných s programom a dala hlasovať za jeho 

schválenie s tým, že bod č. 2 bude v programe presunutý na bod č. 4. 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA, Mgr. 

Miriam Mičudová)                                     

Zdržal sa: 0                                  



Proti: 0 

 

Komisia školstva a mládeže schvaľuje program  rokovania.  

 

 

2. Štatistické výkazy na školský rok 2023/2024 podľa stavu k 15. 09. 2023 za školy a 

školské zariadenia mesta Trenčín 

 

 PaedDr. Martina Blažejová oboznámila členov komisie s aktuálnym počtom žiakov 

škôl a školských zariadení na základe štatistických výkazov k 15. 09. 2023. Všetkým členom 

komisie bola zaslaná súhrnná tabuľka, v ktorej sú uvedené počty žiakov a tried v ročníkoch, 

počet ukrajinských detí vzdelávaných na trenčianskych školách, počet žiakov v školskom 

klube detí, žiakov so ŠVVP, žiakov zo sociálne znevýhodneného prostredia... Celkový počet 

žiakov na školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín je 4 840 a v tomto školskom 

roku je vyšší o 106 žiakov oproti minulému školskému roku. Najvyšší počet žiakov má 

Základná škola, Hodžova 37 (841 žiakov) a najnižší počet žiakov sa vzdeláva na Základnej 

škole, Východná 9 (255 žiakov). Elokované pracovisko ako súčasť Základnej školy, 

Kubranská 80, ktoré bolo zriadené pre žiakov s poruchami autistického spektra bez 

mentálneho postihnutia otvorilo svoje brány v tomto školskom roku po prvý krát. K 15. 9. 

2023 tam boli zriadené dve triedy, pričom v 2. ročníku sú dvaja žiaci a v 3. ročníku sú traja 

žiaci.  

Základnú umeleckú školu K. Pádivého v Trenčíne navštevuje 1 120 žiakov (do 15 aj 

nad 15 rokov). Individuálne vyučovanie využíva 547 žiakov a skupinové 573 žiakov. Celkový 

počet sa zvýšil o 63 žiakov oproti minulému školskému roku. 

Centrum voľného času v Trenčíne evidovalo 323 členov k 15. 09. 2023. Koncom 

septembra to však bolo už 362 členov. Žiakov so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími 

potrebami každoročne pribúda. V školskom roku 2023/2024 je ich na školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín 265, čo je o 38 žiakov viac ako vlani. 

 

Členovia komisie nemali k uvedenému žiadne otázky. Predsedníčka komisie dala 

o bode č. 2 hlasovať. 

  

 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA, Mgr. 

Miriam Mičudová)                                     

Zdržal sa: 0                                  

Proti: 0 

 

Komisia školstva a mládeže berie na vedomie štatistické výkazy na školský rok 

2023/2024 podľa stavu k 15. 09. 2023 za školy a školské zariadenia mesta Trenčín. 

 

 

3. Štatistické výkazy na školský rok 2023/2024 podľa stavu k 15. 09. 2023 za materské 

školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín 

 

 Ing. Masaryk na základe štatistických výkazov MŠ na školský rok 2023/2024 

oboznámil členov komisie s počtom detí v materských školách v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Trenčín. K 15. 09. 2023 bolo na materských školách 1 537 detí. Z toho 48 ukrajinských 



detí, povinné predprimárne vzdelávanie plní 486 detí a počet novoprijatých detí od 01. 09. 

2023 je 496.  

 Patrik Žák, B.S.B.A sa zaujímal o počet detí so ŠVVP začlenených v materských 

školách. Aktuálne je ich 10 a v materských školách pôsobí 7 asistentov učiteľa. 

 

 Nikto z členov komisie nemal k danému bodu ďalšie otázky. Predsedníčka komisie 

dala o štatistických výkazoch na školský rok 2023/2024 podľa stavu k 15. 09. 2023 za 

materské školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín hlasovať. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA, Mgr. 

Miriam Mičudová)                                     

Zdržal sa: 0                                  

Proti: 0 

 

Komisia školstva a mládeže berie na vedomie počty detí vyplývajúce zo štatistických 

výkazov na školský rok 2023/2024 podľa stavu k 15. 09. 2023 za materské školy 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín. 

 

 

4. Oboznámenie sa s rekonštrukciou Materskej školy, L. Novomeského 11, Trenčín 

 

 

 Predsedníčka komisie vyzvala Ing. Masaryka, aby oboznámil členov komisie 

s rekonštrukciou priestorov MŠ, L. Novomeského 11. 

 Ing. Masaryk – celá rekonštrukcia MŠ prebiehala ako investičná akcia mesta. Priebeh 

rekonštrukcie zastrešoval útvar investícií. Spolupracoval so zhotoviteľom, riešil všetky 

dokumenty a celkový proces.  

 Angelika Martovová, riaditeľka MŠ, L. Novomeského – denne sme spolupracovali 

s investičným útvarom a zhotoviteľom. Počas rekonštrukcie došlo niekoľkokrát k vytopeniu 

priestorov materskej školy, čo bol aj dôvod na vymaľovanie celého objektu. Vďaka 

rekonštrukcii je efektívnejšie vykurovanie a očakávame výrazne nižšiu spotrebu energií. 

Veľký význam pre MŠ má skutočnosť, že aktuálne môže využívať energiu vyrobenú 

z obnoviteľných zdrojov – solár, rezervoár, rekuperácia. Radiátory boli repasované 

(vypláchnuté a natreté), izolovala sa strecha, prebehla výmena okien a vstupných dverí, bola 

obnovená fasáda. Aktuálne nie sú uhradené škody vo výške cca 4 400 €, ktoré boli spôsobené 

odcudzením a vytopením počas rekonštrukcie. Zhotoviteľ spôsobenú škodu uznal v plnej 

výške.  

 V rámci rekonštrukcie neboli dotiahnuté ešte niektoré detaily. Bolo by potrebné 

obnoviť múriky pri rampe a oporné múriky (pôsobí to neesteticky a nevyžaduje to veľkú 

investíciu). Pri jednom vchode je potrebné zhotoviť sokel – bez neho bude znehodnotená 

nová fasáda. 

 V pavilóne B, kde sú osadené všetky solárne panely vznikla počas teplých mesiacov 

vysoká teplota v triede. Počas letných mesiacov tam bolo 32 stupňov. Patrik Žák, B.S.B.A – 

budeme túto situáciu riešiť a je nevyhnutné posúdiť tento problém odborníkmi (energetikmi 

a pod.). Je potrebné predložiť investičnému útvaru všetky nedostatky, aby mohli byť riešené. 

 Ďalším problémom je zatopený školský dvor. Je nevyhnutné dať do poriadku 

odvodňovací systém, ktorý podľa názoru pani riaditeľky nie je funkčný. Následne by na tejto 

časti radi vybudovali dopravné ihrisko. Riaditeľka MŠ uviedla, že v dôvodových správach 



a aj v rozpočte navrhuje realizáciu dopravného ihriska už dva roky. Predbežné náklady majú 

vyčíslené. 

 Ing. Masaryk sa vyjadril, že odvodňovací systém treba pravidelne čistiť (napr. 

v polročných intervaloch), nakoľko zo svahu tam steká voda a blato. Nie je možné v takomto 

teréne urobiť odvodňovací systém tak, aby tam bolo úplne sucho. 

 Patrik Žák, B.S.B.A uviedol, že je potrebné funkčnosť odvodňovacieho systému 

posúdiť odborníkmi. Dať ho znovu vyčistiť, nakoľko bol, ako uviedla pani riaditeľka, čistený 

naposledy v máji 2021. Na základe toho sa bude postupovať ďalej. 

 V závere pani riaditeľka poďakovala všetkým pedagogickým a predovšetkým 

nepedagogickým zamestnancom, ktorí pri rekonštrukcii vynaložili nemalé úsilie aj v rámci 

svojho voľného času. Veľké poďakovanie vyjadrila aj smerom k rodičom detí, ktorí boli 

trpezliví a tiež veľmi nápomocní počas rekonštrukcie.  

 Patrik Žák, B.S.B.A uviedol, že v budúcnosti by bolo vhodné medzi položky pri 

plánovaní rekonštrukcií budov zahrnúť aj sťahovacie služby (drvivá väčšina pedagogických 

a nepedagogických zamestnancov v materských školách sú ženy).  

 

Následne pozvala riaditeľka MŠ všetkých zúčastnených na prehliadku priestorov materskej 

školy.  

 

  

Hlasovanie: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA, Mgr. 

Miriam Mičudová)                                     

Zdržal sa: 0                                  

Proti: 0 

 

Komisia školstva a mládeže berie na vedomie aktuálny stav materskej školy 

a nedostatky, ktoré je potrebné odstrániť.  

 

 

5. Rôzne 

 

 Ing. Horňáčková zaslala členom komisie návrh na zvýšenie poplatkov a do budúcej 

komisie to bude pripravené na schvaľovanie. V prípade nejakých pripomienok k uvedenému 

návrhu, je potrebné ich zaslať do nadchádzajúcej komisie.  

Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA oboznámila členov komisie s aktuálne 

prebiehajúcim projektom – Participatívne rozpočty na základných školách. Sme jednou z 

prvých samospráv, ktoré zapojili do projektu všetky školy (pred Trenčínom bol Hlohovec, 

ktorý tento projekt realizoval ešte počas pandémie). Našim partnerom je Úrad splnomocnenca 

vlády SR pre rozvoj občianskej spoločnosti a Útvar školstva pri MSÚ v Trenčíne. Všetkých 8 

plnoorganizovaných základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín sa zapojilo 

do projektu. Projekt sa týka primárne žiakov siedmych a ôsmych ročníkov. Títo žiaci sa budú 

vzdelávať v rôznych témach ako sú občianska participácia, projektový manažment a pod. 

Cieľom projektu je, aby žiaci nadobudli rôzne vedomosti ohľadom fungovania samospráv, 

tvorby rozpočtu a pod. Harmonogram je zostavený tak, že v mesiacoch september – október 

bude prebiehať vzdelávanie pre žiakov v danej oblasti. Následne budú žiaci tvoriť návrhy, čo 

a ako by sa dalo v ich základnej škole vylepšiť a ako k tomu môžu prispieť (zakúpiť nové 

tácky do školskej jedálne, protišmykové podložky a pod.). V mesiaci november prebehne 

hlasovanie. Žiaci si vytvoria rôzne kampane. Hlasovať môžu všetci žiaci školy a aj všetci 

zamestnanci. Hlasovanie sa bude uskutočňovať prostredníctvom softvéru, ktorý bol každej 



škole zakúpený. Do konca roka prebehne vyhodnotenie a od januára sa budú projekty 

realizovať.  

 Peter Kráčala – zúčastnil sa komisie ako hosť za mládežnícku organizáciu Active 

Youth. Členom komisie predstavil činnosť organizácie. Je to sieťová mládežnícka organizácia 

zameraná na rozvoj mládeže. Svojimi činnosťami sa podieľajú na zrode zdravej aktívnej 

mládeže navzájom prepojenej v rámci networku na Slovensku i v zahraničí, schopnej 

organizovať vlastné úspešné projekty v blízkej budúcnosti. Cieľom je motivovať mladých 

ľudí žiť aktívne. Poskytujú materiálnu, finančnú a personálnu podporu členom. 

Prostredníctvom prednášok, besied, konferencií a fór na rôzne témy za účasti odborníkov z 

daných oblastí môžu členovia obohatiť svoje znalosti efektívnejšie než sedením v škole a 

navyše vďaka účasti na ich organizovaní môžu získať a precvičiť si aj manažérske a iné 

zručnosti, čo zlepší ich osobnostný profil (Learning-by-doing). Prostredníctvom rôznych 

podujatí organizácia spája mladých ľudí nielen na Slovensku, ale aj v rámci EU a iných 

krajín. Snaží sa o pokračovanie v participácii na rôznych medzinárodných projektoch ako 

napr. seminároch, fórach a ERASMUS+ projektoch, Plánuje začať organizovať vlastné 

ERASMUS+ výmenné projekty a tréningy, hľadá partnerské organizácie a neziskové 

organizácie (NGOs). V súčasnosti rozvíja tieto kultúrne kluby: Nordic club, Baltic club, 

Carpathia club. Venuje sa rôznym environmentálnym projektom a pod. 

 Predsedníčka komisie poďakovala za priblíženie činnosti tejto organizácie. Ďalšie 

zasadnutie komisie školstva a mládeže sa uskutoční 07. 11. 2023. 

 

 

7. Uznesenie, záver 

 

 Nakoľko program komisie bol vyčerpaný, predsedníčka komisie prítomným 

poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

Zapísala: PaedDr. Martina Blažejová 

 

V Trenčíne dňa 12. októbra 2023 

 

 

 

 

 

                                                                                                  Bc. Mária Machová 

                                                                                 predsedníčka komisie školstva a mládeže 

 

 

 

 

 

 

 



UZNESENIE Č.  9/2023 

  

zo zasadnutia Komisie školstva a mládeže pri MsZ v Trenčíne konaného dňa 12. októbra 2023 

 

 

Komisia školstva a mládeže 

 

- schvaľuje: 

a) program rokovania 

 

- berie na vedomie: 

a) Štatistické výkazy na školský rok 2023/2024 podľa stavu k 15. 09. 2023 za školy a 

školské zariadenia mesta Trenčín, 

b) Štatistické výkazy na školský rok 2023/2024 podľa stavu k 15. 09. 2023 za materské 

školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín, 

c) Aktuálny stav materskej školy a nedostatky, ktoré je potrebné odstrániť. 

 

 

 

 

 

 

  

                                                                                                     Bc. Mária Machová        

                                                                                 predsedníčka komisie školstva a mládeže 

 

 

 

 

 


